



**The Ottawa
Hospital** | **L'Hôpital
d'Ottawa**

Welcome to Module G Clinic!

This clinic sees a wide variety of patients with different diagnoses. Patients are thoroughly assessed to confirm the diagnosis through things such as x-rays, blood work, and body fluid testing. You will work with a multidisciplinary team for specialized care. Follow-up appointments will be determined by the doctor but are expected every 1-6 months to start.

Please sign up for the hospital's 'MyChart' phone app to see your appointments, bloodwork results, and doctor's notes. Please register for this app with your email at the front desk.

Prescription medication refills will be automatic. We will send prescription medication refills to your pharmacy of choice. Please make sure to call your pharmacy for a refill at least 2 weeks before you run out of medication and contact the Module G Pharmacist if there are questions.

The Module G Social Worker can help with Ministry of Ontario applications, referrals for housing, employment, mental health counselling, family physicians, and more.

We look forward to supporting your health. Please contact Module G if there are questions.

Module G, The Ottawa Hospital General Campus

501 chemin Smyth Road, Ottawa, ON K1H 8L6 (second floor)

Book Appointment 613-737-8899 x75700 | ModuleGClinic@toh.ca

Hours: Monday to Friday, no holidays 8:00AM to 4:00PM

Nurse Coordinator 613-737-8899 x78766 | NikkHo@toh.ca

Pharmacist 613-737-8899 x78922 | Pharmacy_immuno@toh.ca

Social Worker 613-737-8899 x72095 | AnLavoie@toh.ca

Clinic Fax 613-737-8009

<https://www.ottawahospital.on.ca/en/clinical-services/deptpgmcs/clinics-and-services/infectious-diseases-clinic/>

Resources

CATIE <https://www.catie.ca/>

Planned Parenthood Ottawa 815-433-411 | <https://ppottawa.ca/>

AIDS Committee of Ottawa – Social Support 613-238-5014 | acosupport@aco-cso.ca | <https://aco-cso.ca/>

Mental Health <https://www.ementalhealth.ca/>

Mental Health Crisis Line 1-866-966-0991 | <https://crisisline.ca/about-us/>

HALCO - Legal Service 1-888-705-8889 | talklaw@halco.org | <https://www.halco.org/>



Bienvenue à la clinique du module G!

La clinique du module G reçoit des patients présentant divers diagnostics. À la clinique, nous évaluons rigoureusement chaque patient pour confirmer son diagnostic au moyen de radiographies et d'analyses du sang et des liquides organiques. Vous recevrez l'accompagnement et les soins spécialisés d'une équipe multidisciplinaire. Le médecin fixera vos rendez-vous de suivi, qui devraient commencer dans un délai d'un à six mois.

Nous vous invitons à vous inscrire à l'appli mobile *MyChart* de l'Hôpital pour consulter vos rendez-vous, les résultats de vos analyses et les notes du médecin. Veuillez vous adresser à la réception pour vous inscrire à l'appli avec votre adresse courriel.

Vos ordonnances seront renouvelées automatiquement auprès de la pharmacie de votre choix. Assurez-vous d'appeler votre pharmacie au moins deux semaines avant d'avoir épuisé vos médicaments, et n'hésitez pas à communiquer avec le pharmacien du module G si vous avez des questions.

La travailleuse sociale du module G peut vous aider à remplir des demandes du ministère de l'Ontario et proposer des références dans divers domaines (logement, emploi, santé mentale, médecins de famille, etc.).

Nous avons hâte de vous offrir du soutien. Veuillez communiquer avec le module G si vous avez des questions.

Module G, Campus Général de l'Hôpital d'Ottawa

501, chemin Smyth, Ottawa (Ontario) K1H 8L6 (2^e étage)

Rendez-vous 613-737-8899 x75700 | ModuleGClinic@toh.ca

Horaire : du lundi au vendredi, sauf les jours fériés, de 8 h à 16 h

Infirmière coordonnatrice 613-737-8899 x78766 | NikkHo@toh.ca

Pharmacien 613-737-8899 x78922 | Pharmacy_immuno@toh.ca

Travailleuse sociale 613-737-8899 x72095 | AnLavoie@toh.ca

Télécopieur 613-737-8009

<https://www.ottawahospital.on.ca/fr/services-cliniques/deptpgrmcs/cliniques-et-services/maladies-infectieuses>

Ressources

CATIE <https://www.catie.ca/>

Planned Parenthood Ottawa 815-433-4111 | <https://ppottawa.ca/>

Le Comité du sida d'Ottawa – Soutien social 613-238-5014 | acosupport@aco-cso.ca | <https://aco-cso.ca/>

Santé mentale <https://www.esantementale.ca/>

Ligne de crise en santé mentale 1-866-966-0991 | <https://crisisline.ca/profil/?lang=fr>

HALCO - Service juridique 1-888-705-8889 | talklaw@halco.org | <https://www.halco.org/>